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برنامج تحويل ملفات PDF الى صيغ الوورد والاكسل والنصوص وجميع انواع الصيغ الاخرى

Total PDF Converter - convert PDF to RTF, Doc, Excel, HTML, Text, CSV or images (TIFF, JPEG, BMP, GIF, WMF, EMF, PNG). The advantage of this utility is that Total PDF Sonverter transforms as a separate file or set of PDF files at a time. You no longer need the expensive Adobe Acrobat, our converter will save you money. Registered users get the command line to work more effectively with the utility.

Total PDF Converter retains the conversion settings. This saves you time if you frequently convert PDF files with the same parameters. Converter allows you to rename the resulting files, from any number (eg 6789, rather than 1234).

Total
 PDF Converter supports various paper sizes and DPI to Tiff faylov.Eto 
allows you to change the file quality of the final fever. Choose 75, 150 or 300 DPI or its value! Paper size can be A3, A4, A5, B4, B5, and letter.

If you convert a multipage PDF file to HTML, Total PDF Converter can convert each pdf page into a separate html document.

PDF Converter has a unique feature, saving Adobe files as images in the format of jpeg. If you are a happy owner of Sony PSP, imagine the following. You
 will be able to read pdf files on your TV so that as you like - pages 
can be placed horizontally, vertically, even diagonally, one or more 
pages on the screen simultaneously.

Key Features:
- Convert PDF to Doc, Excel, HTML, Text, or CSV
- Ability to convert PDF to the following image formats: BMP, JPEG, PNG, GIF, TIFF, WMF, EMF and EPS
- Conversion of files at once
- Do not require the use of Adobe Acrobat
- Supports PDF, written in multi-byte languages
- Maintains the structure of the original document
- Extremely easy to use

The list of supported conversions:
PDF
 to HTML, PDF to DOC (Word), PDF to XLS (Excel,) PDF to JPEG, PDF to 
TIFF, PDF to TXT, PDF to BMP (Bitmap), PDF to PNG, PDF to CSV, PDF to 
GIF, PDF to WMF, PDF to EMF, PDF into PS, PS to PDF, PS in HTML, PS to JPEG

Total PDF Converter converts PDF files to HTML, DOC (Word), text, Excel, PostScript, CSV or image files (eg TIFF). When you need to convert PDF files to other formats or PS to PDF, Total PDF Converter is the ultimate choice. Why? Because,
 it's fast, easy-to-handle, accurate, doesn't require Adobe Acrobat, 
supports many target formats and has a batch option (can convert 
hundreds of PDF files as well as single files). In addition to this, registered users get command line support to manage the utility with maximum efficiency.

Other unique features of Total PDF Converter include:
• PDF Converter can save Adobe files as images (in JPEG format) and position several of them on one screen. This is especially useful for users of Sony PSP. Have your PDF files displayed on your TV in the way that suits you most. The pages can be displayed vertically, horizontally, even diagonally, with one, two, three or more pages on the screen.
• Total PDF Converter can also save conversion preferences. This
 means, for example, that you do not have to re-check "Change each page 
to a separate file" every time you convert PDF to TIFF.
•
 The tool will also give you the option of tsrating page numbering in 
the outout file from any numbers (eg "6,7,8,9", not just "1,2,3,4").
• Total PDF Converter also supports DPI and paper size for TIFF. This means that now you can select the quality and size of the output TIFF image. Choose from 75, 150 or 300 DPI or set your own. The page size can be A3, A4, A5, B4, B5 or Letter. As well as this, you can rename. Tiff to. Tif via the GUI and command line in the \ PDF to TIFF conversion process.
• Total PDF Converter can convert multi-page PDF files to HTML and place each page in a separate HTML file.

Date: 2012
Platform: Windows 2000/XP/Vista/7 (x32/x64)
Interface: ML / Russian
Homepage:
File size: 13 Mb

قوات
 الدفاع الشعبي محول المجموع - تحويل قوات الدفاع الشعبي إلى RTF، ورد، 
إكسل، HTML، النص، CSV أو صور (TIFF، JPEG، BMP، GIF، WMF، EMF، بابوا نيو 
غينيا). في الاستفادة من هذه الأداة هو أن Sonverter مجموع PDF يحول كملف منفصل أو مجموعة ملفات PDF في وقت واحد. لم تعد تحتاج لتكلفة أدوبي أكروبات، وتحويل لدينا سيوفر لك المال. مستخدمين المسجلين الحصول على سطر الأوامر للعمل على نحو أكثر فعالية مع الأداة.

مجموع PDF المحول يحتفظ إعدادات التحويل. هذا يوفر عليك الوقت في كثير من الأحيان إذا قمت بتحويل ملفات PDF مع نفس المعلمات. محول يسمح لك لإعادة تسمية الملفات الناتجة عن ذلك، من أي رقم (على سبيل المثال 6789، بدلا من 1234.)

تحويل
 قوات الدفاع الشعبي مجموع تدعم أحجام الورق المختلفة، وإدارة شؤون الإعلام
 إلى faylov.Eto المشاجرة تسمح لك بتغيير نوعية الملف من حمى نهائي. اختيار 75، 150 أو 300 DPI أو قيمة لها! يمكن أن يكون حجم ورقة A3، A4، A5، B5 B4، وحرف.

إذا قمت بتحويل ملف صفحات PDF المتعددة إلى HTML، ويمكن تحويل قوات الدفاع الشعبي المجموع تحويل كل صفحة PDF في مستند HTML منفصل.

تحويل الشعبي لديه ميزة فريدة من نوعها، حفظ الملفات أدوبي كصور في شكل JPEG. إذا كنت صاحب السعادة من سوني، تخيل ما يلي. سوف
 تكون قادرا على قراءة ملفات PDF على شاشة التلفزيون الخاص بك بحيث كما 
تريد - يمكن وضعها في صفحات أفقيا، عموديا، حتى قطريا، واحد أو أكثر من 
صفحات على الشاشة في وقت واحد.

السمات الرئيسية:
- تحويل قوات الدفاع الشعبي لورد، إكسل، HTML، النص، أو CSV
- القدرة على تحويل قوات الدفاع الشعبي إلى أن صيغ الصور التالية: BMP، JPEG، PNG، GIF، TIFF، WMF، EMF، وأرباح السهم الواحد
- تحويل الملفات دفعة واحدة
- لا تتطلب استخدام أدوبي أكروبات
- يدعم PDF، وكتب في لغات متعددة بايت
- يحافظ على هيكل الوثيقة الأصلية
- غاية وسهلة الاستخدام

لائحة التحويلات المدعومة:
PDF
 إلى HTML، PDF إلى DOC (وورد) وقوات الدفاع الشعبي إلى XLS (إكسل، و) PDF 
إلى JPEG، TIFF إلى قوات الدفاع الشعبي وقوات الدفاع الشعبي إلى TXT، PDF 
إلى BMP (صورة نقطية)، PDF إلى PNG، PDF إلى CSV، PDF إلى GIF، PDF إلى WMF، EMF الى PDF، PDF إلى PS، PS لقوات الدفاع الشعبي، وتبسيط العمليات في HTML، PS إلى JPEG

تحويل قوات الدفاع الشعبي مجموع تحويل ملفات PDF إلى HTML، DOC (وورد)، والنص، إكسل، بوستسكريبت، CSV أو ملفات الصور (مثل TIFF). عندما كنت في حاجة لتحويل ملفات PDF إلى صيغ أخرى أو PS لقوات الدفاع الشعبي، مجموع قوات الدفاع الشعبي محول هو الخيار النهائي. لماذا؟ لأنه،
 إنه سريع وسهل التعامل معها، ودقيقة، لا يتطلب أدوبي أكروبات، يدعم صيغ 
كثيرة والهدف لديه خيار دفعة (يمكن تحويل مئات من قوات الدفاع الشعبي 
الملفات وكذلك ملفات واحد). وبالإضافة إلى ذلك، مستخدمين المسجلين الحصول على دعم سطر الأوامر لإدارة المرافق مع أقصى قدر من الكفاءة.

ميزات فريدة أخرى من قوات الدفاع الشعبي محول مجموع ما يلي:
• يمكن لقوات الدفاع الشعبي محول حفظ ملفات أدوبي والصور (في شكل JPEG)، وموقف العديد منهم على شاشة واحدة. هذا مفيد بشكل خاص لمستخدمي سوني PSP. وملفات PDF عرض على جهاز التلفزيون في الطريقة التي تناسبك أكثر. يمكن عرض صفحات عموديا، أفقيا، بشكل مائل حتى، مع واحد أو اثنين أو أكثر من ثلاث صفحات، التي تظهر على الشاشة.
• يمكن تحويل قوات الدفاع الشعبي المجموع أيضا حفظ التفضيلات التحويل. وهذا يعني، على سبيل المثال، أن لم يكن لديك لإعادة فحص "تغيير كل صفحة في ملف منفصل" في كل مرة تقوم بتحويل PDF إلى TIFF.
•
 وسيكون أداة ايضا ان اقدم لكم الخيار في صفحة tsrating الترقيم في ملف 
outout من أي أرقام (على سبيل المثال "6،7،8،9"، وليس فقط "1،2،3،4").
• تحويل قوات الدفاع الشعبي المجموع كما يدعم حجم DPI ورقة لTIFF. هذا يعني أنه الآن يمكنك تحديد نوعية وحجم الانتاج TIFF صورة. اختيار من DPI 75، 150 أو 300 أو مجموعة الخاصة بك. ويمكن أن يكون حجم الصفحة A3، A4، A5، B4، B5 أو رسالة. فضلا
 عن هذا، يمكنك إعادة تسمية. إلى المشاجرة. TIF عن طريق خط واجهة المستخدم 
الرسومية والقيادة في قوات الدفاع الشعبي \ لعملية التحويل TIFF.
• يمكن تحويل قوات الدفاع الشعبي المجموع تحويل متعدد الصفحات ملفات PDF إلى HTML ووضع كل صفحة في ملف HTML منفصل.

تاريخ: 2012
منصة: ويندوز 2000/XP/Vista/7 (x32/x64)
واجهة: متعدد اللغات / الروسية
رسالة خاصة:
حجم الملف: 13 ميغابايت
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